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SPECIFICATIONS 設備規格
SPEC 規格 UNIT 單位 HP210

Tank Capacity 膠槽容量 Liter 10

Max. Melting Rate 最大熔膠速率 Kg/HR 10

Max. Operation Temp. 最高操作溫度 ℃ 200

Max. Viscosity 最高使用黏度 CPS 8000

Available Hose/Gun 保溫管/噴槍數目 Set 1 - 4

Air pressure 使用氣壓 kg/cm² 4

Dimensions (L × W × H) 尺寸 (長 × 寬 × 高)  mm 606 × 390 × 565

Weight 重量 Kg Approx. 48

Machin Power Rate 主機功率 Watt 3220

 Adapter Power Rate 配件功率 Watt Hose 保溫管約:
3/8”: 160Watt/meter    5/8”: 220Watt/meter

Gun 手提噴槍約: 100 Watt      
Nozzle 噴頭約: 240 Watt 

Machine Power Requirement 主機電力需求 220V AC, 14.7A, 50/60Hz, 1Φ

FEATURES 設備特性
1.  The function of warning malfunction.

故障警示功能。
2.  Equipped with package machine for precise control. 

可搭配各式包裝機械、作精密噴膠控制。
3.  Multiple functions : Use fixed nozzle assembly or mobile handgun (for 

bead/line/spiral spraying, or scraping). 
本機使用活塞泵浦，雙軟管，可使用固定的噴頭組或移動的手提式
噴槍。 

4.  Double layer stainless steel  filter net to catch the impurities for extend 
the machine life.
雙層不鏽鋼過濾網，有效過濾雜質，延長機器使用壽命。

5.  Melting tank, dispensing nozzle and hose could be heated orderly to 
avoid the nozzle over heat and to reduce the carbonization.
熔膠槽與保溫管、噴槍順序加熱，避免保溫管、噴槍加熱時間過
長，減少膠質碳化、節省用電。

6.  Weekly timer for setting the time to turn on and off the machine auto-
matically by requirements.
全週預約開關機功能，可依實際功能需求設定每天不同的開關機時間。

7.  The function of keep warm as a “Stand-By” status to reduce the carbonized of the hot melt and meet the envel-
opment friendly purpose.
停機保溫功能，減少膠質碳化符合環保節能需求。

8.  Precise piston pump is effective to continuously supply glue while pumping.
精密氣壓式泵浦能有效減少轉換時的斷膠現象。

* The flow rate depends on the viscosity of hot melt adhesive. 實際出膠量會依熱熔膠的黏稠度改變

* Total power consumption and electricity requirement depends on the adapter demand. 總功率與電力需求會依配件需求變動


